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Närvarolista 

Beslutande  

Ledamöter Einar Wängmark (S), Ordförande 

Anna Rudman (C), 1:e vice ordförande 

Jan-Åke Lindgren (S), 2:e vice ordförande 

Hans Jonsson (C) 

Gun-Marie Swessar (C) 

Jennie Forsblom (KD) 

Ylva Ivarsson (S) 

Mikael Jonsson (M) 

David Parhans (C) 

Carina Nordqvist (S) 

Fredrik Engh (SD) 

Bertil Eriksson (KD) 

Lena Woxberg (S) 

Lennart Alfredsson (C) 

Ulla Mortimer (M) 

Carl Bopparmark (S) 

Carl Ringbo (C) 

Claes Häggblom (KD) 

Deisy Hellsén (C) 

Per Helgesson (S) 

Eva Holm (S) 

Björn Schols (C) 

Kent Olsson (L) 

Lennart Englund (SD) 

Isa Wallmyr (KD) 

Pär Johansson (M) 

Tjänstgörande ersättare Hans Gradin (S) tjänstgör för Yoomi Renström (S) 

Åke Jonsson (S) tjänstgör för Håkan Englund (S) 

Jonas Frost (S) tjänstgör för Åsa Söder (S) 

Emma Madueme (S) tjänstgör för Mattias Lennartsson (S) 

Monica Hansson (C) tjänstgör för Elisabeth Eriksson (C) 

Birgitta Bomark (MP) tjänstgör för Lindvi Forsberg (MP) 

 

 

Övriga närvarande  

Ersättare Börje Olsson (S) 

Ingemar Ehn (L) 

Tord Berbres (KD) 
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§ 1 Dnr 2018/00111  

Kungörelse 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige godkänner kungörelseförfarandet. 

Ärendet 

Sammanträdet har tillkännagivits genom anslag på kommunens anslagstavla 

och genom annons i tidningen Ljusnan. Kungörelse med föredragningslista 

finns även på kommunens webbplats www.ovanaker.se. Den har även 

skickats till kommunfullmäktiges ledamöter och ersättare. 
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§ 2 Dnr 2018/00112  

Allmänhetens frågestund 

Ärendet 

Kommunfullmäktige har den 22 mars 1999 beslutat att införa ”Allmänhetens 

frågestund” på kommunfullmäktiges sammanträden. 

 

Frågor: 

 Har man förhandlat om att köpa mark i Norra Edsbyn? 

 Hur tänker man i det här läget innan man fortsätter vidare? 

 Om miljödomstolen inte anser det byggbart vad gör man då? 

 

Svar Mikael Jonsson (M) 

 Det är invecklat att expropriera. 

 Vi inväntar svar från mark- och miljödomstolen om det är möjligt att 

bygga på Näskullen. 

 Det finns fler alternativ om det inte är möjligt att bygga där. 

 

Svar Jan-Åke Lindgren (S) 

 Läget är det näst bästa, om en eventuell expropriering skulle innebära 

en liknande process som vid Näskullen är det inte värt att påbörja ett 

sådant arbete. Risken med ett negativt beslut från mark- och 

miljödomstolen är snarare att boendet i så fall hamnar längre ut från 

byn.  
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§ 3 Dnr 2018/00120  

Information från BORAB 

Ärendet 

Dan-Erik Nordin, VD BORAB informerade om fjolåret och framtiden för 

bolaget, nedan följer ett utdrag ur informationen: 

 Resultatet blev vinst med ca 7,1 mnkr, budgeterat var en vinst på ca 

1,3 mnkr. 

 Kundnöjdheten är hög. 2016 blev bolaget etta i en mätning över 

kundnöjdhet, 2017 låg bolaget fortfarande etta. 

 Bolaget har låga sjukskrivningstal, 2016 var talet 7,7 %, 2017 hade 

det sjunkit till 1,8 %. 
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§ 4 Dnr 2018/00121  

Information från KFSH 

Ärendet 

Torbjörn Wannqvist, förbundschef för Kommunalförbundet Södra 

Hälsingland informerade om informerade om fjolåret och framtiden för 

bolaget, nedan följer ett utdrag ur informationen: 

 Resultat ca - 700 tkr, budgeterat ett överskott på 100 tkr. 

Pensionsskulden var större än beräknat vilket är förklaring till 

resultatet. Resultatet måste återställas inom tre år och resultatet för 

2019 är 0. 

 Investeringar för 2017 planerades till 2,8 mnkr. 

 Sjukfrånvaron för 2017 hamnade på 2,54 %. 
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§ 5 Dnr 2016/00651  

Digital arkivering - revidering av dokumenthanteringsplaner 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige gör följande tillägg (i kursiv stil) samt att sista 

meningen i punkt 4 stryks i kommunfullmäktiges beslut 

2016-12-19, § 115: 

1. Kommunfullmäktige godkänner att diarieförda handlingar tillförda 

dokument- och ärendehanteringssystemet Ciceron och 

ärendehanteringssystemet EDP Vision ska anses ”mellanarkiverade” 

i och med avslutandet av ärendet. Ciceron och EDP Vision ska 

därmed anses vara ett ”mellanarkiv” i avvaktan på införskaffande av 

ett e-arkiv. 

2. Fysiskt inkomna handlingar kommer skannas och diarieföras för att 

sedan skickas vidare till rätt person. Handläggaren som tar del av det 

fysiska materialet ansvarar själv för att det gallras, då det redan är 

konverterat till arkivbeständigt format. 

3. Handlingar som kräver underskrifter kommer även fortsättningsvis 

finnas kvar i fysisk mening. Materialet kommer alltså inte att gallras 

för att det blivit digitaliserat. I dokument- och 

ärendehanteringssystemet anses materialet vara en kopia. Handlingar 

det berör (kan finnas fler på andra förvaltningar): 

- Protokoll 

- Avtal 

- Ansökningar 

- Stämplade bygglovsgrundande ritningar 

4. Beslutet gäller samtliga förvaltningars ärendehantering där Ciceron 

är dokument- och ärendehanteringssystem och EDP Vision är 

ärendehanteringssystem. 

5. Beslutet gäller från och med 2017-01-01 förutom för miljö- och 

byggnämnden där beslutet gäller från och med kommunfullmäktiges 

protokolls justerande..  
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Ärendet 

2015 införskaffade Ovanåkers kommun dokument- och 

ärendehanteringssystemet Ciceron. Systemet möjliggör hantering av 

handlingar digitalt på ett strukturerat sätt. Systemet har inneburit att en större 

mängd handlingar som tidigare inte blev diarieförda har blivit diarieförda. 

För att hantera den större mängden handlingar på ett effektivt sätt bör 

dokument- och ärendehanteringssystemet ses som ett mellanarkiv där så 

mycket som möjligt bevaras digitalt. 

 

Kommunfullmäktiges beslut 2016-12-19, § 115, gäller samtliga 

förvaltningars ärendehantering där Ciceron är dokument- och 

ärendehanteringssystem. Men Miljö- och byggavdelningen har sedan våren 

2017 EDP Vision som ärendehanteringssystem och omfattas inte av beslutet. 

Det innebär att Miljö- och byggavdelningen inte kan gallra det fysiskt 

inkomna materialet och när ärenden avslutas i deras diarium hanteras det 

fortfarande fysiskt. 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse Eva Lindberg 2017-11-09 

Kommunfullmäktiges beslut 2016-12-19, § 115 

Dokumenthanteringsplan för miljö- och byggnämnden 

Miljö- och byggnämnden § 52, 2017-11-15 

Kommunstyrelsens arbetsutskott § 14, 2018-01-29 

Kommunstyrelsen § 15, 2018-02-13 

 

Skickas till 

För kännedom: Miljö- och byggavdelningen 
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§ 6 Dnr 2018/00047  

Rekommendation Kvalitet i särskilt boende äldre nattetid 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige antar rekommendationen för arbete med ökad kvalitet 

nattetid i särskilt boende för äldre. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Sveriges kommuner och landsting SKL har den 20 januari 2017 beslutat att 

rekommendera Sveriges kommuner att anta den rekommendation avseende 

särskilt boende som utarbetats av SKL i dialog med kommuner, föreningen 

Sveriges socialchefer, FAMNA och vårdföretagarna.    

          

Ärendet 

Regeringen avslog våren 2016 Socialstyrelsens förslag till 

bemanningsföreskrifter för särskilt boende för äldre. I stället valde man att 

förtydliga Socialtjänstförordningen (2001:937, 2 kap 3 §). Där framgår det 

att den enskildes behov ska vara styrande och att personal ska finnas 

tillgänglig dygnet runt. För att stödja kommunernas arbete med ökad kvalitet 

nattetid i särskilt boende för äldre har SKL tagit fram denna 

rekommendation där de områden anges som kräver ett särskilt fokus i 

förnyelse- och förbättringsarbete. 

Rekommendationen till kommunerna i syfte att stärka och utveckla kvalitén 

omfattar följande punkter. 

Rekommendationen till kommunerna i syfte att stärka och utveckla kvalitén 

omfattar följande punkter. 

1. Koll på läget 

2. Planera utifrån individens behov 

3. Ta fram en strategi för att utveckla digitaliseringens möjligheter 

4. Ledarskap 

 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

11(19) 

Sammanträdesdatum 

2018-03-05 
 

 

 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

 

 

 

 

SKL kommer under året att ge stöd till landets kommuner avseende 

tillämpningen av rekommendationen. Följande stödinsatser planeras; 

 Identifiera, dokumentera och sprida goda exempel 

 Länsgemensamma dialoger 

 Workshops 

 Webbsändningar riktade till baspersonal och chefer 

 Ta fram underlag för upphandling av välfärdsteknik 

Socialförvaltningens bedömning är att rekommendationen ligger i linje med 

socialnämndens mål. Rekommendationen kan utgöra ett stöd i det fortsatta 

arbetet med att tillförsäkra god kvalitet i det särskilda boendet. 

 

Beslutsunderlag 

Rekommendation ”Kvalitet i särskilt boende” 

Socialnämnden § 7, 2018-01-17 

Kommunstyrelsens arbetsutskott § 15, 2018-01-29 

Kommunstyrelsen § 16, 2018-02-13 

 

Skickas till 

För kännedom: Urban Sundström 
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§ 7 Dnr 2018/00059  

Pågående investeringar för tilläggsbudgeteringar 2018 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tilläggsbudgeterar 227 301 tkr för pågående 

investeringar 2017. Tilläggsbudgeteringen specificeras nedan. 

Specifikation Pågående investeringar, 227 301 tkr 

Investerings-

nummer Benämning Tilläggsbudget 

1127 Datorer IT 2017 300 

2136 Datanät kommunhuset -128 

2137 Intranät 100 

2205 Datasystem MBN 35 

2320 Sörgården modul -695 

2322 Två förskolemoduler Alfta -10 

2708 Trygghetslarm 36 

2714 Trygghetslarm 2017 200 

2715 Verksamhetsssytem-LifeCare, Nyckelfritt, ÄBIC 160 

3185 Mobila bokhyllor 33 

3187 Viksjöfors skola ugn 40 

3395 Fastighetslarm IV trekant 40 

3397 Gårdtjänstberget: Vajer stora liften 48 

3626 Celsiusskolan: Inredning och teknik 4 454 

4339 Knåda skola: Ombyggnad av soprum 150 

4344 Alftaskolan: Byte av ventilationsaggregat kök 348 

4355 Hälsocentralen i Alfta: Ny reception 190 

4358 Celsius sim- o sporthall: Underhåll 423 

4360 Ön: Fotbollens omklädningsrum projektering 68 

4369 Rotebergs skola: fsk ventilation 350 

4370 Ospecificerat förskolor: Utemiljöer förskolor 2017 422 

4371 Celsius sim- o sporthall: Ytskikt 17 1 200 

4372 Celsius sim- o sporthall: vent SH 2 985 

4374 Reinvestering belysningsanläggning 2017 154 
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4375 Lekplats Voxnabruk 450 

4383 Edsbyn hotell: Renovering 1 703 

6370 

Alftaskolan: Förprojektering om- eller nybyggnad 

Alftaskolan -43 

6372 Öjestugan: Varmbonat vagnförråd 140 

6379 Södran: Nya utbildningslokaler -711 

6406 Runemo skola: Värmepanna 500 

6407 Gyllengården: Korridorbelysning 20 

6411 Äldreboende 48 platser 99 237 

7102 Markförsörjning     199 

8302 LBC området mark   319 

8303 Mark Norra torget Edsbyn 8 

8307 Marklösen inom planlagda områden för näringslivet 300 

8308 Industimark 53 

8311 Markförsörjning 2017 800 

8312 Industrimark 2017 250 

6387 Celsiusskolan: samlad F-9 106 479 

4361 Lillboskolan: Ombyggnad Tuvans förskola 400 

4362 Alftaskolan: Akustikåtgärder 357 

4363 Alftaskolan: Fritidsgård Alfta, Grottan 1 966 

4365 Gyllengården: Uppfylla brandkrav 2016 -85 

3386 Hälsocentralen i Alfta: Larm 120 

6390 Hälsocentralen i Alfta: Byte av tilluftsdon 150 

3387 Kommunhuset: Larm -144 

6391 Kommunhuset: Byte av korridorbelysning -287 

4367 Celsius sim- o sporthall: Ytskiktsrenoveringar  2 545 

3388 Övrigt: Utegym - Alfta 7 

6393 Ön:Omklädningsrum fotbollen 631 

6397 Projektering/Ombyggnad västra Centralgatan -265 

8309 Marklösen inom planlagda områden för näringslivet 300 

8310 Industimark 250 

2712 Trygghetslarm 200 

2713 Verksamhetsssytem-LifeCare, Nyckelfritt, ÄBIC 245 

2129 Diariesystem/Ärendehantering 308 
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Ärendet 

Vid årsbokslut görs en genomgång av samtliga investeringar. 

Investeringarna bedöms som avslutade eller pågående. I detta ärende 

redogörs för de pågående investeringarna. 

Fråga om vilka investeringar som är pågående har skickats ut till samtliga 

berörda chefer. Svaren har sammanställts av ekonomiavdelningen. Av 

sammanställningen framgår att totalt 58 investeringar bedöms som pågående 

och kommer att slutföras 2018 eller senare. Totalt belopp att 

tilläggsbudgetera är 227 301 tkr.  

Det belopp som föreslås för tilläggsbudgetering är det belopp som finns kvar 

av ursprungligt budgetanslag. Det belopp där hittills redovisade inkomster 

och utgifter understiger budgetanslaget har positiva belopp. Anledningen till 

att även tilläggsbudgetera investeringar där inkomster och utgifter överstiger 

budgetanslag är att, i ett senare skede, möjliggöra en bedömning av 

avslutade investeringar i förhållande till anslagen budget. 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse Johan Brodin, 2018-01-26 

Kommunstyrelsens arbetsutskott § 17, 2018-01-29 

Kommunstyrelsen § 18, 2018-02-13 

 

Skickas till 

För kännedom: Ekonomiavdelningen 
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§ 8 Dnr 2018/00060  

Pågående investeringar VA för tilläggsbudgetering 2018 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tilläggsbudgeterar 3 160 tkr för pågående investeringar 

VA 2018. Tilläggsbudgeteringen specificeras nedan. 

Specifikation Pågående investeringar VA, 3 160 tkr 

Investerings-

nummer Benämning Tilläggsbudget 

5515 Reinvestering verk 388 

7546 Delområde 3 Viksjöfors-Alfta 196 

7547 Viksjöfors-Alfta 3800 m 2293 

7549 Nabban högreservoar 100 

7550 Homna vattenverk -18 

3517 Upprustning pumpstationer 201 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse Johan Brodin, 2018-01-26 

Kommunstyrelsens arbetsutskott § 18, 2018-01-29 

Kommunstyrelsen § 19, 2018-02-13 
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§ 9 Dnr 2018/00114  

Avsägelse och fyllnadsval - Ersättare i barn och- 

utbildningsnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige godkänner avsägelsen från Lars Göllas (M). 

2. Kommunfullmäktige väljer Maria Unborg (M) till ny ersättare i 

Barn- och utbildningsnämnden. 

 

Ärendet 

Lars Göllas (M) har begärt att få entledigas från sitt uppdrag som ersättare i 

barn- och utbildningsnämnden, kommunfullmäktige ska välja en ny 

ersättare. 

 

Beslutsunderlag 

Avsägelse ersättare barn- och utbildningsnämnden Lars Göllas 

Nomineringsförslag valberedningen 
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§ 10 Dnr 2018/00115  

Avsägelse och fyllnadsval - Ersättare i tekniska nämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige godkänner avsägelsen från Lars Göllas (M). 

2. Kommunfullmäktige väljer Christer Nilsson (M) till ny ersättare i 

Tekniska nämnden 

 

Ärendet 

Lars Göllas (M) har begärt att få entledigas från sitt uppdrag som ersättare i 

tekniska nämnden, kommunfullmäktige ska välja en ny ersättare. 

 

Beslutsunderlag 

Avsägelse ersättare Tekniska nämnden Lars Göllas 

Nomineringsförslag valberedning 
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§ 11 Dnr 2017/00581  

Avsägelse och fyllnadsval - Ersättare i tekniska nämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige godkänner avsägelse från Urban Guvelius (C) 

2. Kommunfullmäktige väljer Björn Schols (C) till ny ersättare i 

tekniska nämnden. 

 

Ärendet 

Urban Guvelius (C) har begärt att få entledigas från sitt uppdrag som 

ersättare i tekniska nämnden, kommunfullmäktige ska välja en ny ersättare. 

 

Beslutsunderlag 

Avsägelse ersättare Tekniska nämnden Urban Guvelius 

Nomineringsförslag valberedning 
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§ 12 Dnr 2018/00036  

Information till kommunfullmäktige för kännedom 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige har tagit del av redovisningen.     

 

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag 2018-02-13 § 7 Revisionsrapport om kommunens 

delårsrapport 2017 

Cirkulär 18:08 - Revisionens valbarhet 

Besvarande av medborgarförslag angående äldre-demensboende i Edsbyn 

  

 


